
11 - wniosek, XXI sesja Rady Miejskiej, 27 stycznia 2016 r. 

Interpelujący radny: Jan Lange 

Radny, w imieniu grupy mieszkańców z ul. Hubalczyków, zwrócił się do Z-cy Prezydenta 

Marka Biernackiego o odpowiedź, jakie są możliwości ustawienia kilku ławek na odcinku od 

przystanku przy ul. Górnej do szpitala oraz na odcinku od przystanku do szkoły podstawowej. 

(Odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki podczas sesji w dniu 27 

stycznia 2016 r. - archiwum transmisji obrad) 
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